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Lsbeliválaszt igényl ő kérdés

Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ ig nylű kérdést kívánok feltenni Dr. Rétmolyi Miki&
nemzeti erőforrás miniszter úrhoz :

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

„A seprű p

	

ég4tletizközr'

"Ki kell takarítani a kábítószert az iskolák
Kristóf, a Nemzeti Erőforrás Minisztérium ifj ú
Nyilván mindannyian egyetértünk ezzel a nem
módon kívánja elérni ezt kívánatos állapot .
értesülünk, hogy a kormány megszünteti azo
iskolákat a kábítószerrei kapcsolatos problém
Az iskola nem rendészeti szervezet, ezért a z
kábítószer jeleniétének visszaszorítása érdek é
állítása szerint az diákok szerhasználatához je
konflilausok, ugyanakkor a kábítószer megjele
Éppen ezért aggasztó, hogy a hírek szerin
lényegében felszámolták az iskolái erőszak ell
szakembereket. Szintén megszüntették az
konfliktusok (így a kábítószerhasználattal
támogatatta .

Kérdezem Miniszter 'Urat :

Miért szüntették meg az iskolai erőszak
tnediációs szolgálatban dolgozó szake m
Hogyan kaphatnak az iskolák támogató
Milyen egyéb pedagógiai támogatást ka
kezelesenez?

Várom megtisztelő válaszá

Budapest, 2012 . február 8 .

I és a szórakozéihelyekrű l" — nyilatkozta Téglási
ügyi főosztályvezetője .

céllal és izgatottan -várjuk, hogy a kormány milyen
Erről azonban nagyon keveset tudni . Sőt, arról
a szakmai műhelyeket, amelyek segíteni tudták

kezelésében.
feladata, hogy kábítószer használat megel őzése,

a
en pedagógia eszközöket hasznát
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ése maga is konfliktusfolnás .
az Oktattl$kutató és Fnilo~6 lntézc n tbe
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ni programot, és kinlgták az odag ezzel
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solatos ügyek) megegyezéses megoldását

isszaszorításával foglalkozó és az oktatási
>erek munkaviszonyát az öFl-ban ?
az iskolai erőszakos helyzetek megoldás6oz?

nak az iskolák a kábítószerrel kapcsolatos esetek

Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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